



شفافية. ثقتي. شراكتي.
Transparency. Trust. Partnership.

ميثاق للصيرفة الإسلامية يتلقى موافقة الهيئة العامة لسوق المال لممارسة خيار الزيادة بالإضافة الى الموافقة على تخصيص وإدراج صكوك ميثاق الإصدار "2"

لقد تلقينا موافقة الهيئة العامة لسوق المال لممارسة خيار زيادة حجم الإصدار الأصلي لصكوك ميثاق الإصدار "2" من مبلغ 25 مليون ريال إلى مبلغ -/45,596,700 ريال ، وهو ما يمثل مجموع مبالغ الإكتتاب المستلمة. كما تلقينا كذلك موافقة الهيئة العامة لسوق المال على تخصيص وإدراج صكوك ميثاق الإصدار "2" . هذا وسوف يحصل جميع المكتتبيين الذين اكتتبوا بنجاح على التخصيص الكامل ونسبة 100٪ من الصكوك المكتتبه بها ، والتي ستضاف إلى حسابات المكتتبيين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع.

إنكاوان دي جوسي

مدير عام – ميثاق للصيرفة الإسلامية

Meethaq Islamic Banking receives CMA approval for exercise of the Greenshoe Option, Allocation and listing of Meethaq Sukuk Series 2

Meethaq Islamic Banking, the Islamic window of Bank Muscat, has received Capital Market Authority's (CMA) approval to exercise a Greenshoe Option to increase the Original Offer Size of Meethaq Sukuk Series 2 from OMR 25,000,000 to OMR 45,596,700, which is the total amount of the subscription received. We have also received CMA approval for the allocation and listing of Meethaq Sukuk Series 2. All successful applicants will receive 100% allocation of their Sukuk in their investor accounts with Muscat Clearing and Depository (MCD).

Inkawan Dharma Jusi

General Manager - Meethaq Islamic Banking

